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Boligudvalget

Til:

Dato:

Økonomi- og erhvervsministeren

10. juni 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 153

Under 1.behandlingen af lovforslag nr. L 166 om renoveringspuljen tirsdag d. 

24. marts, sagde økonomi-og erhvervsministeren, at "det her er noget, der 

kan gavne rigtig mange lejere, der har lyst til f.eks. at skifte deres 

elinstallationer ud, få lavet noget i deres køkken, på deres toilet eller andet. 

Det får de mulighed for." Vil ministeren bekræfte, at dette ikke gælder de 

lejere, hvis boligforbedringer er omfattet af den såkaldte "kollektive råderet"? 

Vil ministeren bekræfte, at dette gælder langt størstedelen af 

boligforbedringerne for lejere i den almene sektor? Og mener ministeren på

baggrund af dette, at udsagnet ved 1. behandlingen var forkert, da man 

stillede lejerne i udsigt, at de kunne få støtte til indvendige arbejder? 

Ministeren bedes oplyse hvor mange lejere i den almene sektor, der har haft 

mulighed for at søge renoveringspuljen? 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nanna Westerby (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 19. juni 2009.

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nanna.Westerby@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand
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